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Geachte heer Leers , 

 

Tijdens de vergadering van de vaste commissies voor de JBZ-Raad en voor Justitie van 12 okto-

ber jl. is er gesproken over het Voorstel voor een richtlijn voor tijdelijke overplaatsing binnen 

een onderneming van werknemers uit derde landen (Commissievoorstel 2010, 378). Daarover 

hebben de commissies en een aantal fracties de volgende vragen en opmerkingen.  

 

De Nederlandse regering is van mening dat er ten onrechte een vrije toegang voor gezinsleden 

tot de arbeidsmarkt ontbreekt, in tegenstelling tot de nationale kennismigratieregeling en de 

Europese Blauwe Kaartregeling. De regering wil zich blijven inzetten voor die vrije toegang. De 

commissies vragen zich af met welke argumenten u het pleidooi in de Europese discussie zal 
onderbouwen en hoe groot u de kans inschat dat deze argumenten stand zullen houden in de 

discussie.  

 

De leden van de SP-fractie willen graag weten in hoeverre er daadwerkelijk sprake is van be-

lemmeringen van de mobiliteit van binnen een onderneming overgeplaatste personen. Op dit 

moment zijn er in Nederland 3000, in Duitsland 4500 en in Frankrijk 1000 intra-corporate trans-

ferees. Acht u het noodzakelijk om voor een zo beperkte groep personen met een nieuwe richt-

lijn te komen?  

 

Het doel van de richtlijn is de overdracht van deskundigheid binnen een onderneming (zowel 

naar de EU als binnen de EU) te vergemakkelijken. Als dit doel is verwezenlijkt, zal dit het con-

currentievermogen van de Europese economie verste rken. De leden van de SP-fractie  willen 

graag weten of, en in hoeverre , u deze (veronder)stelling met feiten kunt onderbouwen.  

 

Voor (afgestudeerde) stagiairs wordt de voorwaarde gesteld dat zij reeds een jaar werkzaam 
zijn binnen de onderneming, voor zover zulks is voorgeschreven in de betrokken nationale wet-

geving. De leden van de SP-fractie vragen u wat er over deze termijn is of wordt geregeld in de 

Nederlandse wetgeving. Bent u bereid enige souplesse te betrachten met betrekking tot deze 

eis voor stagiairs? De leden van de fractie van GroenLinks sluiten zich bij deze vraag aan.  
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De commissies zien met belangstelling de antwoorden op de vragen tegemoet.  

 

 

De voorzitter van de vaste commissie voor de JBZ-Raad, 
 

 

 

 

 

De heer M. J. M. Kox 

 

 

De vice-voorzitter van de vaste commissie voor Justitie, 

 

 

 

 

 

 
Mr. dr. M. Westerveld  


